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Zapisnik s 23. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ 

od 25. studenog 2016. godine s početkom u 17.00 sati u prostorijama mjesne samouprave (Žrtava 
fašizma 2/II) 

 
 
 

 Sjednici su nazočni: 
- Juro Perković, predsjednik VMO 
- Predrag Miletić, zamjenik predsjednika VMO 
- Eol Buić, član VMO 
- Igor Buratović, član VMO 
- Ana Kovačić, članica VMO 
- Koraljko Pasarić, urednik glasila Pod voltun 
- Robert Baus, tajnik MO 

Odsutna: 
- Elvira Dizdarević, članica VMO 

 
Nakon utvrđivanja kvoruma i isprike tajnika da zapisnik s 22. sjednice radi prilagodbe prijedloga 
programa rada s komentarima Povjerenstva nije stigao kvalitetno pripremiti, predsjednik VMO 
predložio je sljedeći 

 
DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje komunalnih prioriteta MO Školjić za 2017. godinu 
2. Razno 

 
Tajnik MO upoznao je Vijeće s odgovorom Odjela za komunalni sustav na prijedloge Vijeća MO za 
komunalne prioritete za 2017. godinu prema sljedećem: 

29 
MO ŠKOLJIĆ  
UKUPNO: 

MO 83.000,00 

1 
Postava stola za stolni tenis i 
dva mala nogometna gola na 
Trgu Ivana Klobučarića 

ZKD 14.000,00 

2 
Sanacija stubišta između 
kućnih brojeva 6 i 8 u Ulici 
Žrtava fašizma 

RP 15.000,00 

3 
Izvedba rampe na zapadnom 
ulazu u park Žrtava fašizma 
između kućnih brojeva 6 i 8 

ZKD 7.000,00 

4 

Sanacija zapadnog nogostupa 
u Ulici Ivana Grohovca od 
kućnog broja 1 do kućnog 
broja 10 

RP 30.000,00 

5 
Sanacija kolnika u Vodovodnoj 
ulici od kućnog broja 25 do 
kućnog broja 45 

RP 60.000,00 
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Obzirom da procijenjeni troškovi predloženih prioriteta prelaze raspoloživih 83.000,00 kn Vijeće je nakon 
provedene rasprave utvrdilo listu komunalnih prioriteta za 2017. godinu prema sljedećem: 
 

R. br NAZIV Nadležnost Plan 2017. 

29 
MO ŠKOLJIĆ  

UKUPNO: 
83.000,00 

1 
Postava stola za stolni tenis i dva mala nogometna 
gola na Trgu Ivana Klobučarića 

ZKD 14.000,00 

2 
Sanacija stubišta između kućnih brojeva 6 i 8 u Ulici 
Žrtava fašizma 

RP 15.000,00 

3 
Izvedba rampe na zapadnom ulazu u park Žrtava 
fašizma između kućnih brojeva 6 i 8 

ZKD 7.000,00 

4 
Sanacija zapadnog nogostupa u Ulici Ivana Grohovca 
od kućnog broja 1 do kućnog broja 5b 

RP 30.000,00 

5 
Sanacija kolnika u Vodovodnoj ulici od kućnog broja 
25 prema kućnom broju 45 

RP 17.000,00 

 
 
AD 2) 
 
             Pod točkom „razno“ tajnik i predsjednik VMO izvijestili su Vijeće o e-mail poruci gđe Sanje Dokozić iz 
Vodovodne ulice poslanoj nadležnim gradskim odjelima i komunalnim društvima, te Gradonačelniku, a MO-u 
na znanje ,zajedno s priloženim fotografijama, u kojoj građanka izražava krajnje nezadovoljstvo stanjem 
odvodnih šahti u ulici i naročito ispuštanjem vode iz izvorišta Zvir II zbog čega je više od pola ulice bilo 
poplavljeno za posljednjih velikih kiša. 
              Nakon provedene rasprave VMO je donijelo sljedeće zaključke: 

1. VMO u potpunosti dijeli nezadovoljstvo gđe Dokozić i smatra da se sustav javne odvodnje u 
Vodovodnoj ulici neadekvatno održava 

2. VMO smatra da ispuštanje vode iz Zvira II pod hitno treba riješiti na adekvatan način (ispustom u 
Rječinu i sl.) 

3. U što skorije vrijeme VMO će poduzeti neposrednu akciju, tj. izvršiti neposredni pritisak na 
odgovorne kako bi se sve odvodne šahte očistile, odnosno utvrdilo njihovo stanje i tamo gdje je 
potrebno obavila sanacija 

4. O svemu će se u skorije vrijeme održati sastanci u OGU za komunalni sustav i ukoliko bude 
potrebno izvjestiti gradonačelnika 

5. Za koordinaciju i provedbu ovih aktivnosti zadužuje se predsjednik VMO i vijećnik Eol Buić 
 

Nadalje, vijećnik Buratović upoznao je nazočne s pismom župnika župne crkve Uznesenja Marijina u 
kojem  se predlaže suradnja s Vijećem oko kvalitetnije valorizacije kulturnog, povijesnog i crkvenog blaga 
vezanog uz župnu crkvu, a što je Vijeće u cijelosti pozdravilo, dok se vijećnik Predrag Miletić zajedno s 
vijećnikom Buratovićem obvezao da će u skorije vrijeme obaviti razgovor sa župnikom i predložiti Vijeću 
eventualne modalitete i opseg suradnje. 

 
Kako nije bilo daljnje rasprave i zaključaka, predsjednik VMO je u 19:00 zaključio sjednicu. 
 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                      Predsjednik VMO: 
Robert Baus                                                                                    Juro Perković  


